
REGION	BLEKINGE
HJÄLPMEDELSCENTER

BRA	ATT	VETA	OM	DITT	HJÄLPMEDEL
HJÄLPMEDLET	DU	HAR	FÅTT	HETER:

____________________________________________
	
	
	

HJÄLPMEDLET	LÅNAS
SLUTAR	DU	ANVÄNDA	HJÄLPMEDLET	SKA	DET	TILLBAKA
TILL	HJÄLPMEDELSCENTER.
RING	PERSONEN	DU	FICK	DITT	HJÄLPMEDEL	AV	FÖR	
ATT	LÄMNA	TILLBAKA	DET.
	

VID	SKADA
SKADAS	DU	PÅ	HJÄLPMEDLET,	TA	HJÄLP	AV	NÅGON	DU
KÄNNER.
RING	PERSONEN	DU	FICK	DITT	HJÄLPMEDEL	AV	OCH	
BERÄTTA	VAD	SOM	HÄNT.	
	

SMUTSIGT	HJÄLPMEDEL
SMUTSIGT	HJÄLPMEDEL	TORKAS	AV	MED	EN	FUKTIG
HANDDUK.
	
	
	

VID	FLYTT
RING	PERSONEN	DU	FICK	DITT	HJÄLPMEDEL	AV.
FLYTTAR	DU	FRÅN	BLEKINGE	KAN	DU	BEHÖVA	LÄMNA
TILLBAKA	HJÄLPMEDLET.		FRÅGA	EFTER	ETT	LIKADANT
HJÄLPMEDEL	NÄR	DU	FLYTTAT.
	



SÖNDRIGT	HJÄLPMEDEL
FÖR	ATT	LAGA	DITT	HJÄLPMEDEL	RING	PERSONEN	DU	FICK
DITT	HJÄLPMEDEL	AV	ELLER	RING	HJÄLPMEDELSCENTER.
DU	KAN	BEHÖVA	BETALA	OM	HJÄLPMEDLET	GÅTT	SÖNDER.
RING	DITT	FÖRSÄKRINGBOLAG	FÖR	HJÄLP.
	
	

BORTTAPPAT	ELLER	STULET
ÄR	HJÄLPMEDLET	BORTA,	RING	PERSONEN	DU	FICK	DITT
HJÄLPMEDEL	AV		ELLER	RING	HJÄLPMEDELSCENTER.
DU	KAN	BEHÖVA	BETALA	OM	HJÄLPMEDLET	ÄR	BORTA.	
RING	DITT	FÖRSÄKRINGBOLAG	FÖR	HJÄLP.
	

FRÅGOR	OM	DITT	HJÄLPMEDEL
RING	PERSONEN	DU	FICK	DITT	HJÄLPMEDEL	AV
ELLER	RING	HJÄLPMEDELSCENTER.
	
	
	

HJÄLPMEDELSCENTER
ADRESS:	SKRÄDDERIVÄGEN,	37155	KARLSKRONA
TELEFONNUMMER:	0455-73	63	35	
MAIL:	hjalpmedelscenter@regionblekinge.se
	

	DU	FICK	DITT	HJÄLPMEDEL	AV: 	

NAMN:__________________________________________

YRKE:	__________________________________________

TELEFONNUMMER:	_______________________________
	

För	info	om	symbollicenser:	http://www.dart-gbg.org/licenser
Detta	bildstöd	är	skapat	via	www.bildstod.se


